
ZAPISNIK 

 

sa druge sjednice Turističkog vijeća TZO Bol održane 23. travnja 2021. u Centru za 

kulturu u Bolu. Sjednica je započela u 12 sati. 

Nazočni: Tihomir Marinković, Dino Sokol, Vinko Martinić, Zdenka Petek, Jakov 

Okmažić, Stanko Kvesić. 

Izočni: Danijel Čamber, Karin Dubravčić, Pero Šošić. 

Ostali nazočni: Markito Marinković, direktor Ureda TZO Bol, Tonči Lalić, djelatnik 

Ureda TZO Bol, Natalija Bilić, hotel Bretanide, Marko Mršo, hotel Bretanide. 

Sjednici predsjedava Tihomir Marinković, predsjednik TV TZO Bol. 

Nakon pozdravljanja svih nazočnih Tihomir Marinković, predsjednik TV TZO Bol,  

predložio je slijedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prihvaćanje zapisnika sa prošle sjednice TV TZO Bol; 

2. Izvješće o realizaciji Programa rada sa financijskom planom TZO Bol u 2020. 

godini; 

3. Izvještaj o ostvarenim prihodima i izvršenim rashodima TZO Bol za razdoblje 

01.01. – 31.12. 2020.; 

4. Priprema turističke sezone 2021.; 

5. Razno; 

 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

  

 

Ad 1. 

Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

prihvaća se Zapisnik sa prošle sjednice Turističkog vijeća TZO Bol 

 

 

Ad 2. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, obrazložio je izvješće o realizaciji Programa rada 

sa financijskim planom TZO Bol u 2020. godini. 

 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa rada sa financijskim planom TZO Bol za 

2020. godinu. 

 

 

 



Ad 3. 

Markito Marinković, direktor Ureda TZO Bol obrazložio je Izvještaj o ostvarenim 

prihodima i izvršenim rashodima TZO Bol za razdoblje 01.01. – 31.12. 2020. 

 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi: 

 

ODLUKU 

Prihvaća se Izvještaj  ostvarenim prihodima i izvršenim rashodima TZO Bol za razdoblje 

01.01. – 31.12. 2020. 

 

Ad 4. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, izvjestio je članove Turističkog vijeća o 

aktivnostima Ureda TZO Bol za pripremu naredne turističke sezone. 

Zdenka Petek: Predlažem da se više novčanih sredstava izdvoji za dodatno google 

oglašavanje za društvene mreže. 

Vinko Martinić: slažem se, potrebno je više sredstava uložiti u google oglašavanje. 

Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol: komunalno poduzeće Grabov rat obavlja sve 

pripremne radove za nastupajuću turističku sezonu. 

Zdenka Petek: prema informacijama koje imam sa njemačkog tržišta ne možemo 

očekivati neki naročiti booking, oni su dosta rezervirani, za razliku od engleskog tržišta 

koji izražava veliku želju za putovanjem što bi trebalo koristiti u promidžbenim 

aktivnostima.  

 

Ad 5. 

 

Vinko Martinić: Da li se nešto poduzelo od strane TZO Bol u vezi izrade nove strategije 

turističkog razvoja Bola u narednom razdoblju? 

Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol: Općina Bol priprema izradu svoje strategije 

razvoja za naredno razdoblje pa će se pokušati i ovaj dio iplementirati u ovaj strateški 

document. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: sa naše strane obavili smo određene razgovore 

na tu temu ali nažalost, zbog ovakve situacije još uvijek nismo ništa konkretno 

poduzimali. 

Zdenka Petek: inicijativa “otoci covid free zone” što to znači?, ova inicijativa prilično 

kasni, naime, Grčka i Italija su to već odavno napravile. Trebali bi se ugledati na Istru, 

oni nisu čekali incijative od strane Ministarstva turizma nego su dosta toga sami 

pokrenuli. 

Natalija Bilić: Držim da je potrebno da inicijative krenu od nas prema Ministarstvu, kao 

što je to bio slučaj za brzo antigensko testiranje sezonske radne snage te svih djelatnika u 

turizmu.   

Dino Sokol: jednako važno je da pored toga ide i cjepljenje turističkih djelatnika. 

Natalija Bilić: Moram skrenuti pozornost na izrazito lošu sitauaciju u vezi sa otpadom 

koji se deponira u blizini hotela Breatnide te time ne ostavlja samo ružnu sliku već 

predstavlja potencijalnu opasnost. Nadalje, također skrećem pozornost na učestalo 

sidrenje jahti u akvatoriju ispred hotela Bretanide te veliku buku u noćnim satima što 

ometa goste hotela. 



Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol: U suradnji sa našom komunalnom službom u 

tijeku je rješavanje problema sa deponiranjem otpada, međutim, tu se pojavljuju određeni 

problemi zbog otežale komunikacije sa vlasnikom tog odlagališta radi njegovog 

zdravstvenog stanja. U vezi sidrenja jahti, to je prvenstveno u nadležnosti Lučke 

kapetanije i pomorske policije, međutim, poduzeće Grabov rat u nabavci je dodatnog 

plovila čime ćemo pokušati taj problem staviti pod kontrolu. 

Zdenka Petek: Imam određene nedoumice u vezi projekta IQM destinacija Brač, naime, 

nije mi baš jasno kakve benefite mi imamo od tog projekta.  Internet stranica je jako loša 

i konfuzna te ne pruža sve potrebne informacije u vezi tog projekta. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: benefiti tog projekta su podizanje kvalitete 

usluga u destinaciji te izrada knjige standarda koje bi se u konačnici trebali pridržavati svi 

dionici u turizmu na otoku.  

  

 

 

 

 
Sjednica je završila u 13.10 

 

 

 

         
 

 

 

 

ZAPISNIK SASTAVIO                                                    PREDSJEDNIK TV TZO BOL     

       

         Tonči Lalić                                                                         Tihomir Marinković 


